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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:991 Kostnader för jaktarrende under svinpestrestriktioner

Sedan någon vecka är svinpestrestriktionerna i norra Västmanland historia, tack 
och lov. Men under hela den gångna jaktsäsongen har jakt varit förbjuden. 
Jägarna måste ändå betala jaktarrende till markägarna enligt avtal, trots att 
någon jakt inte kunnat bedrivas. I stället har många jägare gjort 
heroiska insatser med att genomsöka snårig terräng efter vildsvin.

Jaktlagen är inte berättigade kompensation enligt epizootilagen. Markägaren 
kan ansöka om ersättning, men många små markägare gör inte det. Då står 
jaktlagen med höga kostnader för arrende trots utebliven jakt. Flera jaktlag 
betalar i dag 75 kronor per hektar mark, och det blir stora summor för enskilda 
individer. 

Några stora markägare har meddelat att de inte kommer att fakturera 
jaktarrende för det gågna året på grund av svinpestrestriktionerna, men så 
resonerar långt ifrån alla markägare. Det blir en orättvisa mellan jaktlagen. 

Jägare i norra Västmanland har kontaktat mig för att fråga landsbygdsminister 
Peter Kullgren följande:

 

Avser ministern ta några initiativ för att klargöra vem jägarna ska vända sig till 
för att få kompensation för sina arrendekostnader när de förbjöds att jaga?

………………………………………

Åsa Eriksson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-14
Besvaras senast
2024-06-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


